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Dlaczego wybrałaś studia podyplomowe na takim kierunku?

Ukończyłam filologię angielską i chciałam rozwijać się dalej. 

Zainteresowała mnie oferta Uniwersytetu WSB Merito w Gdańsku, 

przede wszystkim ze względu na program i typowo biznesowe 

przedmioty, m.in. zarządzanie, marketing, e-commerce.

Atuty tych studiów?

Największą wartością jest to, że intensywnie używamy języka 

angielskiego na zajęciach. Jest to także kierunek dla osób, które nie 

ukończyły filologii. Mieliśmy w grupie kierowników, nauczycieli i 

managerów, którzy nie studiowali języka angielskiego i świetnie sobie 

radzili. Wykładowcy byli dla nas dużym wsparciem. 

Czy i komu poleciłabyś te studia?

Poleciłabym te studia nie tylko osobom po filologii ale również 

osobom z mojej branży, czyli e-commerce czy IT. 

Kamila Wiśniewska
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Dlaczego wybrałaś studia podyplomowe na takim kierunku?

Studia podyplomowe wybrałam dlatego że firma, w której pracuję została 
wchłonięta przez zagranicznego inwestora i język angielski w obecnej sytuacji 
jest mi bardzo potrzebny. 

Atuty studiów?

Na pewno zajęcia z wymowy, swobody wypowiadania się, na których mi 
najbardziej zależało. Uważam, że są poprowadzone bardzo dobrze i chciałabym, 
żeby było ich więcej. Forma wykładów jest jak dla mnie idealna i jestem 
zadowolona z wyboru. Na kierunku wykładają bardzo kompetentni wykładowcy. 

Czy i komu poleciłabyś te studia?

Można poznać wspaniałych, różnorodnych ludzi, a także zdobyć wiedzę w 
obszarze biznesu, czerpać z doświadczenia innych i to jeszcze w innym języku. 
Warto otworzyć się na te kontakty i przy nauce języka angielskiego rozszerzyć 
dodatkowo wiedzę z zakresu biznesu. 

Patrycja Polanowska
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